

東華三院辛亥年總理中學2015至2016年度家長通訊第63號

2016年度國際聯校學科評估及比賽 (ICAS) 事宜

敬啟者： 貴子弟 «CName» («Class» 班)被挑選參加2016年度國際聯校學科評估及比賽。

國際聯校學科評估及比賽 (ICAS) 由澳洲新南威爾斯大學成立的教育測驗中心 (ETC) 所舉辦，至今已累積30多年的經驗，為學校和學生提供優越的評估測試。是項活動為帶有比賽元素的評估測試，每年為中、小學生測試在電腦應用、英語、數學、科學、拼字及英語寫作各科目的能力，作出獨立而專業的評估。

考試日期	考試科目	地點(本校)	時間	*須應考的科目
2016年3月7日 (一)	科學	2號室	下午4至5時	
2016年3月8日 (二)	英文	2號室	下午4至5時	
2016年3月10日(四)	數學	2號室	下午4至5時	

*貴子弟須應考的科目以 ✓ 號表示。請提醒貴子弟準時出席。

如有任何垂詢，敬請致電2464 5220與伍毅慈老師聯絡。

此致

貴家長

周慶中校長啟

2016年2月23日

東華三院辛亥年總理中學2015至2016年度家長通訊第63號

回 條 (請於2月26日前交回班主任)

敬覆者：頃閱來函，藉悉「2016年度國際聯校學科評估及比賽 (ICAS) 事宜」敝子弟將出席評估及比賽。

此覆

東華三院辛亥年總理中學校長

學生姓名：_____ (_____)

班 別：_____

家長簽署：_____

緊急聯絡電話：_____

2016年 月 日

TWGHs Sun Hoi Directors' College 2015-2016 Letter to Parent No.63
International Competitions and Assessments for Schools

23rd February, 2016

Dear Parents,

«E_Name» («Class») has been selected to sit for The International Competitions and Assessments for Schools (ICAS).

The International Competitions and Assessments for Schools (ICAS) have been organized by Educational Test Centre (ETC) of The University of New South Wales, Australia for over 30 years. ICAS are independent skills-based assessments with a competition element and are developed annually for primary and secondary school students in the subject areas of Computer Skills, English, Mathematics, Science, Spelling and Writing. Our school is taking part in the captioned assessments this year. The details are as follows:

Examination Date	Subject	Venue	Time	*Assessment Subject
7 th March,2016 (Mon)	Science	Room 2	16:00-17:00	
8 th March,2016 (Tue)	English	Room 2	16:00-17:00	
10 th March,2016 (Thurs)	Mathematics	Room 2	16:00-17:00	

*Required assessment subjects will be implied with “✓”.

Students please read the above information carefully and arrive at the designated venue punctually. Should you have any enquiries, please contact Ms. Ng Ngai Chi on 2464 5220.

Yours faithfully,

Chow Hing Chung
Principal

TWGHs Sun Hoi Directors' College 2015-2016 Letter to Parents No.63
Reply Slip
(Please return the slip on 26th February, 2016 to class teacher)

I have read and understand the above information about the **International Competitions and Assessments for Schools**. I will remind my child to prepare for the examination and attend the examination punctually.

Student's Name : _____
Class : _____()
Parent's Signature : _____
Date : _____
Emergency Phone no. : _____